
1

     VERSLAG

Vergadering
Raadscommissie 
(vragenhalfuurtje vergadering 3)
24 november 2021 online



2

 Index verslag vergadering Raadscommissie 
Vragenhalfuurtje vergadering 3

24 november 2021

1. Vaststellen agenda 3

2. Mededelingen voorzitter 3

3. Vragen aan wethouder Walters (inclusief vragen inzake regionale aangelegenheden) 3



3

VRAGENHALFUURTJE VERGADERING 3 24 NOVEMBER 
2021

Aanwezig bij aanvang:
Voorzitter: H.R. Jaarsma.
Griffier: B.J. Smeulders.
fracties: Hart voor Hilversum: --; D66: M.J. den Boer; VVD: --; GroenLinks: R. Lomans; CDA: --; 
SP: J.P. Otto; ChristenUnie: -- PvdA: --; Leefbaar Hilversum: mw. J. van Oostveen; 
Hilversums Belang: --; Democraten Hilversum: R. Docter.
College: mw. A.J. Wolthers, wethouder.

1. Vaststellen agenda (0.0)
De voorzitter:
- opent het vragenhalfuurtje om 19.30 uur en heet allen welkom. De eerste twee vragen zullen 

gezamenlijk behandeld worden.

De agenda wordt ongewijzigd vastgesteld.

2. Mededelingen voorzitter (0.0)
Er zijn geen mededelingen.

3. Vragen aan wethouder Walters(inclusief vragen over regionale aangelegenheden)(0.1)
Woordvoerders:
fracties: Hart voor Hilversum: --; D66: M.J. den Boer; VVD: mw. E. Zeeuw van der Laan; 
GroenLinks: R. Lomans; CDA: A. Yorulmaz; SP: J.P. Otto; ChristenUnie: -- PvdA: --; Leefbaar 
Hilversum: mw. J. van Oostveen; Hilversums Belang: --; Democraten Hilversum: R. Docter.
College: mw. K.J. Walters en mw. A.J. Wolthers, wethouders.

Vragen van de SP aan wethouder Walters over de financiering van de Zorgverzekeringswet
(ZvW)
Recentelijk mocht de SP onderstaand bericht lezen over de wijziging van de financiering van ZvW 
zorg voor inwoners. Dit bericht baart haar zorgen omdat de gemeente Hilversum er in beleidsplannen 
vanuit gaat dat een deel van de zorg voor inwoners juist naar de Zorgverzekeringswet toe zou kunnen.
Echter uit dit blijkt dat dit ook het omgekeerde zou kunnen zijn. Ambulante zorg en dagbesteding zou 
juist uit de zorgverzekeringswet gehaald worden en naar de WMO komen. De VNG adviseert 
gemeenten niet in te gaan op vragen hierover van GGZ aanbieders.
Vragen voor het college
1. Is het college bekend met deze berichtgeving/problematiek? Volgt het de adviezen van de 

VNG?
2. Heeft het college/regio vragen gekregen van GGZ aanbieders over zorg 

(begeleiding/dagbesteding) die niet meer vergoed wordt binnen het (ZPM) Zorg Prestatie 
Model? Als in dat dit door gemeenten (WMO) vergoed zal moeten worden?

3. Garandeert het college dat zij in de gaten houd dat zorg voor inwoners verstrekt zal blijven 
worden. Immers door een verschil van inzicht in financiering mogen inwoners niet tussen wal 
en schip vallen. Zeker niet op het gebied van ambulante begeleiding en/of dagbesteding.

4. Garandeert het college dat de gemeenteraad geïnformeerd over deze en andere ontwikkelingen 
als deze zich voordoen. Tenminste en zeker als het mogelijk inwoners raakt of als het van 
invloed is op onze gemeentelijke financiën/budgetten.

Vervallen dagbesteding uit de Zvw voor GGZ-cliënten
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vrijdag 19 november 2021
Vanaf 1 januari 2022 verandert de bekostiging van de GGZ in de Zorgverzekeringswet. Met de 
introductie van het Zorg Prestatie Model (ZPM) komt de huidige DBC-systematiek (Diagnose 
Behandel Combinatie) te vervallen.
De VNG krijgt signalen van gemeenten dat zij worden benaderd door GGZ aanbieders die aangeven 
dat een deel van de zorg die inwoners ontvangen niet meer wordt vergoed onder het nieuwe ZPM. Het 
gaat om ambulante begeleiding en dagbesteding die onder de DBC wel wordt vergoed als onderdeel 
van de behandeling. Aanbieders vragen gemeenten om per januari 2022 de kosten van deze 
begeleiding/dagbesteding te betalen. Gemeenten zijn hier niet op voorbereid.
Oplossing gevraagd
We hebben dit aangekaart bij Zorgverzekeraars Nederland, de Nederlandse GGZ en VWS en hen 
verzocht dit op te lossen. Zorg die eventueel niet meer wordt vergoed vanuit de Zvw landt immers niet 
automatisch in de Wmo. We hebben hierbij uitdrukkelijk ook aandacht gevraagd voor de mogelijke 
gevolgen voor inwoners die nu deze zorg ontvangen. In de tussentijd raden wij gemeenten aan om niet 
op deze verzoeken van aanbieders in te gaan in afwachting van een oplossing.
Bron: https://vng.nl/nieuws/vervallen-dagbesteding-uit-de-zvw-voor-ggz-clienten

Wethouder Walters:
- is van de wijziging op de hoogte en volgt de berichtgeving van de VNG hieromtrent;
- merkt op dat de VNG spreekt met het ministerie en de zorgverzekeraars;
- erkent dat inwoners niet de dupe mogen worden omdat dagbesteding en ambulante 

begeleiding niet te leveren zijn;
- zal ontwikkelingen in de gaten houden en weet dat in Hilversum en de regio zich nog geen 

GGZ-aanbieders hebben gemeld dat zij dagbesteding door de gemeente willen laten 
vergoeden;

- wijst erop dat de situatie landelijk moet worden opgelost;
- zegt toe bij ontwikkelingen de raad te zullen informeren.

Vragen van Democraten Hilversum aan wethouder Wolthers over groen aan het Wandelpad
Vraag:
kan de groenstrook aan het Wandelpad gewoon de groenstrook met bomen blijven?
Toelichting:
In plaats van minder groen is er behoefte aan het instandhouden van het bestaande groen en noodzaak 
voor meer groen. Zeker in de Vitusbuurt (Klein Rome). Dit is een van de meest versteende buurten. 
Het spaarzame groen is te vinden aan het Wandelpad. Een groenstrook met daarin tot voor enkele 
jaren prachtige kastanjebomen. Door de kastanjeziekte verdwenen enkele bomen. Moeraseiken namen 
de plek in. Maar nu zouden die bomen moeten wijken voor de aanleg van een voetpad. Terwijl er een 
voetpad beschikbaar is aan de kant van de woningen. Dit voldoet prima.
Bovendien is in de nota voor de HOV 'Besluitvorming van het voorkeurstracé' (2010) is de belofte 
gedaan dat de groenstrook intact blijft.

Wethouder Wolthers:
- antwoordt dat de strook langs het Wandelpad, tussen de rijweg en de HOV-busbaan, een 

groene invulling krijgt; 
- merkt op dat er in de nieuwe situatie veel meer groen te zien zal zijn dan in de oorspronkelijke 

situatie van voor de aanleg van de HOV-busbaan;
- verwijst naar een ruimtelijk inpassingsplan van december 2015, waarin is te zien dat er in de 

groenstrook 20 bomen worden geplant; 7 bomen komen tussen de Vitusstraat en de HOV-
oversteek en 13 bomen in het deel van de Hoenderweg en de Rozendaalstraat.

Vragen van de SP aan wethouder Wolthers over verkeersoverlast rondom de Diependaalselaan.
De SP heeft onlangs verschillenden klachten ontvangen over de verkeersoverlast op de 
Diependaalselaan, het gaat voornamelijk om overlast rondom de kruising met de Vreelandseweg 
(N201). Omwonende worden geteisterd door veel verkeer overdag, denderende vrachtwagens in de
kleine uurtjes en racende wegpiraten. 

https://vng.nl/nieuws/vervallen-dagbesteding-uit-de-zvw-voor-ggz-clienten
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De SP is ervan op de hoogte dat de Diependaalselaan een belangrijke verkeersaders is voor Hilversum 
en de dorpen in zijn omgeving en dat de grote verkeersdrukte overlast kan geven. 
Echter is de SP van mening dat er stappen gemaakt kunnen worden om de overlast voor de omgeving 
zo veel mogelijk te beperken.
Daarom heeft de SP de volgende vragen:
- Is het college het met de SP eens dat er momenteel veel verkeersoverlast is rondom de 

Vreelandseweg/Diependaalselaan?
- Welke stappen onderneemt het college om de verkeersoverlast te verminderen?
- Wethouder Wolthers gaf in de commissie van 17 november 2021 aan te willen experimenteren 

met een zogenoemde “geluidflitspaal” is het college bereid om deze locatie ook mee te nemen 
in de pilot?

- Is het college bereid om de handhaving zo veel mogelijk te sturen op verkeershufters?

Wethouder Wolthers:
- merkt op dat de Diependaalselaan een van de focuspunten in de mobiliteitsvisie is en gaat 

daarmee aan de gang; een onderzoek is afgesproken om na te gaan welke mogelijkheden er 
zijn om om te gaan met de verkeersintensiteit;

- blijkt uit gegevens niet dat de verkeersdrukte daar is toegenomen; de SP vraagt van wanneer 
die cijfers zijn; wethouder Wolthers meet eigenlijk continu en meent dat het gaat om cijfers 
van het laatste halfjaar/jaar;

- onderzoekt momenteel welk wegdek in Hilversum vervangen moet worden; als dat in de 
Diependaalsedaan moet gebeuren gebeurt dat met meer geluidsarm asfalt; de SP vraagt terug 
te komen met het asfaltonderzoek; wethouder Wolthers antwoordt dat wethouder Scheepers 
dat zal doen;

- wacht de pilots van Amsterdam en Rotterdam met de geluidsflitspaal af, daarna moet een en 
ander wettelijk worden vastgelegd; met de geluidsflitspaal is Hilversum zeker aan de gang;

- heeft over verkeershufters geregeld een gesprek met de verkeerspolitie, waarbij capaciteit een 
punt is.

Vragen van Democraten Hilversum aan wethouder Wolthers over het binnenklimaat en
de luchtventilatie van scholen
Goede luchtventilatie op scholen is van belang voor het welbevinden van leerlingen, docenten en 
ondersteunende medewerkers. Des te meer nu de COVID-19 besmettingen zo oplopen. In de 
beantwoording door het college in augustus op de schriftelijke artikel 41 vragen van de fractie 
Hilversums Belang over de luchtkwaliteit in Hilversumse scholen komt naar voren dat in 43 van de 68 
schoolgebouwen in Hilversum het binnenklimaat matig of slecht is. Dit is 63% van het totaal aantal 
schoolgebouwen in Hilversum. Eén van de criteria voor de beoordeling van het binnenklimaat is de 
luchtventilatie. Ter vergelijking: landelijk is de luchtventilatie in scholen voor 11% niet op orde.
De gemeente is (mede-)verantwoordelijk voor een gezond binnenklimaat en daarmee voor de
luchtventilatie in de scholen.
Verwijzingen naar het Integraal Huisvestingsplan met een looptijd tot 2035 zeggen niets over de acties 
die nu urgent zijn. Want juist nu het aantal besmettingen snel oploopt is een inhaalslag gewenst over 
de kwaliteit van het binnenklimaat in de scholen met name van de luchtventilatie.
Vragen:
1. Kan het college aangeven bij hoeveel scholen in Hilversum op dit moment de luchtventilatie 

nog matig of slecht is?
2. Kan het college aangeven op welke manier het de scholen ondersteunt om de luchtventilatie zo 

snel mogelijk op orde te krijgen?

Wethouder Wolthers:
- heeft deze vragen al een paar keer beantwoord, maar ze zijn actueel, zeker door toename van 

het coronavirus;
- stelt dat scholen zelf verantwoordelijk zijn voor luchtventilatie, daarvoor is een landelijke 

subsidieregeling in het kader van corona en de aanvragen lopen via de gemeente, waarvan vier 
scholen gebruik hebben gemaakt en twee scholen nog een aanvraag voorbereiden; 
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Democraten Hilversum constateert dat het gaat om 10% van het totaal aantal scholen; 
wethouder Wolthers stelt dat sommige scholen het probleem oplossen en ramen en deuren 
openzetten; scholen moeten zelf investeringen doen in luchtventilatie;

- merkt op dat de gemeente zorg draagt voor het indienen van aanvragen van subsidies; de 
gemeente heeft regelingen meermaals onder de aandacht van schoolbesturen gebracht, denkt 
mee over de wijze van indienen en kan vragen beantwoorden;

- geeft aan dat luchtventilatie ook onderdeel is van het IHP; de SP vraagt of lokalen door het 
aanbrengen van luchtventilatie duurder uitvallen; wethouder Wolthers zegt dat lokalen niet 
duurder uitvallen als het gaat om werkzaamheden in het kader van het IHP; luchtventilatie is 
een verantwoordelijkheid van de scholen zelf en als zij er mee aan de slag gaan zij ook 
middelen moeten vrijmaken; scholen vallen niet ineens duurder uit.

Vragen van D66 aan wethouder Wolthers over het toenemende lerarentekort
Het is D66 ter ore gekomen dat onder andere de STIP scholen last ondervinden van een toenemend 
lerarentekort. Niet alleen vast personeel is zeer lastig te vinden, maar ook blijken noodoplossingen 
zoals een vervangingspool zwaar onder druk te staan. Dit met alle risico's van dien. Wij vinden het 
belangrijk dat er kwalitatief goed onderwijzend personeel is, zowel voor de kinderen als ook voor de 
scholen zelf.
Is Wethouder Wolthers bekend met bovenstaande ontwikkelingen en in welke mate kan zij een 
helpende hand hierin bieden?

Wethouder Wolthers:
- merkt op dat werving van personeel in principe de verantwoording is van scholen zelf; 

tekorten in het onderwijs zijn een landelijk probleem;
- heeft in Hilversum gewerkt met een taskforce opgezet door mensen uit het PO en VO; die 

taskforce heeft gewerkt aan de aanpak van het personeelstekort; daarvoor is ook subsidie bij 
de rijksoverheid aangevraagd en regiogemeenten zijn daarbij betrokken; verder heeft zij 
daarover nog niets vernomen; in het lokaal educatief overleg van 2 december a.s. zal zij 
daarvoor aandacht vragen; D66 vraagt de wethouder de raad op de hoogte te houden van 
relevante ontwikkelingen; wethouder Wolthers komt bij de raad terug als zij de helpende hand 
moet bieden.

De voorzitter sluit het vragenhalfuurtje om 19.48 uur. 

Aldus vastgesteld in de vergadering van de gemeenteraadsvergadering van. 8 december 2021,
De griffier, De voorzitter,

P.M.H. van Ruitenbeek. Ch.B. Aptroot.


